



Date: 06 November 2024

التاريخ: 06 نوفمبر 2024

**Disclosure & Compliance Section**

Exchange Operations Division

Abu Dhabi Securities Exchange

المحترمين

السادة / قسم الافصاح والامتنال

قطاع عمليات السوق

سوق أبوظبي للأوراق المالية

After greetings,

تحية طيبة وبعد ...

**Subject: Offer of acquisition by Ultra Tech Cement Middle East Investments Limited of 11.55% of the shares of Ras Al Khaimah Co. for White Cement & Construction Materials (PJSC)**

**الموضوع: عرض الاستحواذ المقدم من شركة Ultra Tech Cement Middle East Investments Limited ابتدأ من 11.55% من أسهم شركة رأس الخيمة لصناعة الأسمنت والأبيض والمواد الإنشائية (ش.م.ع)**

With reference to the above subject, we inform you that the UltraTech Cement Middle East Investments Limited has notified us this afternoon that it has acquired an additional 57,774,407 shares in the share capital of Ras Al Khaimah Co. for White Cement and Construction Materials (P.S.C) representing 11.55% of the shares in the share capital of the company, as per the attached letter from the acquiring entity.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نخطركم بأن الجهة المستحوذة أعلاه قد اخطرتنا ظهر اليوم بأنه قد تم الاستحواذ على 57,774,407 سهماً إضافياً في رأس مال شركة رأس الخيمة لصناعة الأسمنت والأبيض والمواد الإنشائية (ش.م.ع) والتي تمثل 11.55% من الأسهم في رأس مال الشركة، وذلك وفقاً لكتاب الجهة المستحوذة المرفق.

Best regards,

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

محمد أحمد زايد الحوتى  
Mohammed Ahmed Zayed Al Houti  
الرئيس التنفيذي  
Chief Executive Officer





Ras Al Khaimah Co. for White Cement &  
Construction Materials PSC  
PO Box: 1492  
Khor Khwair  
Ras Al Khaimah  
United Arab Emirates

**Attention:** Chairman of the Board of  
Directors

Mohammed Ahmed Zayed Al Hooty, General  
Manager

By e-mail

شركة رأس الخيمة للإسمنت الأبيض والمواد  
الإنشائية (ش.م.ع)

ص.ب. 1492

خور خوير، رأس الخيمة

الإمارات العربية المتحدة  
عنابة : رئيس مجلس الإدارة

محمد أحمد زايد الحوتى، المدير العام

بواسطة البريد الإلكتروني

06 November 2024

06 نوفمبر 2024

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

UltraTech Cement Middle East Investments Limited ("Ultratech") would like to notify you that it has acquired an additional 57,774,407 shares in the share capital of Ras Al Khaimah Co. for White Cement and Construction Materials PSC ("RAKWCT"), representing 11.55% of the shares in the share capital of the company through Off Market Trades conducted through the ADX Big Block Trade Screen pursuant to the relevant ADX rules in relation to Off Market Trades.

The total number of shares owned by UltraTech following the acquisition of the additional shares above is 329,813,657 shares of RAKWCT, representing 65.94% of the company's share capital.

تود شركة ألترا تك سيممنت ميدل إيست انفستمنتز لميد (ألترا تك") اعلامكم بأنه قد تم الاستحواذ على 57,774,407 سهماً إضافياً في راس مال شركة رأس الخيمة للإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية (ش.م.ع) ("شركة رأس الخيمة للإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية") والتي تمثل 11.55% من الأسهم في رأس مال الشركة وذلك من خلال صفقات خارج قاعة التداول تمت عبر النافذة المخصصة للصفقات الكبيرة لسوق أبوظبي للأوراق المالية وفقاً للقواعد ذات الصلة بالصفقات خارج قاعة التداول.

يبلغ عدد الأوراق المالية المملوكة من قبل شركة ألترا تك بعد الاستحواذ على الحصص الإضافية اعلاه 329,813,657 سهم من أسهم شركة رأس الخيمة للإسمنت الأبيض والمواد الإنشائية والتي تمثل 65.94% من أسهم الشركة.

C

**UltraTech Cement Middle East Investments Limited**

(A Company incorporated under JAFZA Offshore Companies Regulations, 2003)

(Registration No. 132239)

Registered office: P.O. Box 4421, Dubai, UAE, Tel : +971 4 2227580 Fax No. +971 4 2233715



إذا كان لديكم اية استفسارات، ارجو الاتصال مع  
نيليش جارج، عضو مجلس إدارة من خلال ايميل  
Middle East Investments Limited at [nilesh.garg@adityabirla.com](mailto:nilesh.garg@adityabirla.com)  
[nilesh.garg@adityabirla.com](mailto:nilesh.garg@adityabirla.com).

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

A handwritten signature in blue ink that reads "Garg".

Nilesh Garg  
Director  
UltraTech Cement Middle East  
Investments Limited

نيليش جارج  
عضو مجلس الإدارة  
شركة الترااتك سيمنت ميدل ايست انفستمنتس ليمند

